
 

ΣΥΛΛΟΓΟΣ       ΕΚΠΑΙΔΕΥΤΙΚΩΝ                                              Ν. ΣΜΥΡΝΗ  7 Σεπτεμβρίου 2022 

Π.Ε.  ΝΕΑΣ  ΣΜΥΡΝΗΣ                                                                    
 « Ο ΧΡΥΣΟΣΤΟΜΟΣ  ΣΜΥΡΝΗΣ »                                                                   ΑΡ. ΠΡΩΤ: 245 

Πληροφορίες: Καραμπά Σοφία τηλ. 6943 879575 

Στεφάνου Αχιλλέας τηλ. 6979072834    

http://syllogospensmyrnis.weebly.com/                                   syllogosnsm@gmail.com 

Συναδέλφισσες-συνάδελφοι, καλή αρχή, υγεία και δύναμη! 

Καλωσορίζουμε ιδιαίτερα τις/τους νεοδιόριστες/ους και αναπληρωτές/τριες 

συναδέλφους/σσες  

Το αμέσως επόμενο διάστημα θα επικαιροποιήσουμε και θα προωθήσουμε στις σχολικές 

μας μονάδες το πλαίσιο εργασιακών δικαιωμάτων ..  

Συναδέλφισσες-οι, στις σχολικές μας μονάδες  συζητιούνται τα ζητήματα  για τους 

Μέντορες, τους Ενδοσχολικούς Συντονιστές και τους εκπαιδευτικούς ομίλους- απλήρωτης 

υπερωριακής εργασίας κλπ, ζητήματα που αφορούν τον τελευταίο αντιεκπαιδευτικό νόμο του 

2021,για τον οποίο ως κλάδος έχουμε τοποθετηθεί και αντιπαλέψει με ενιαία στάση. 

Με την ίδια λογική θα σταθούμε κι απέναντι στα παραπάνω θέματα. 

Δεν υπάρχει καμία βιασύνη, δεδομένου ότι στα σχολεία υπάρχει ακόμα κινητικότητα και δεν 

έχουν καλυφθεί όλα τα κενά. Τις επόμενες μέρες θα συνεδριάσει το ΔΣ του συλλόγου μας και 

περιμένουμε άμεσα την αναγκαία τοποθέτηση  της ΔΟΕ. 

Ως εκ τούτου , καλούμε τους συλλόγους Διδασκόντων, τις διευθύντριες/τους 

διευθυντές  των σχολείων να μην προχωρήσουν σε συνεδριάσεις για τα παραπάνω 

θέματα. ΔΕΝ ΥΠΑΡΧΕΙ ΚΑΜΙΑ ΠΙΕΣΗ ΚΑΙ ΒΙΑΣΥΝΗ. Τα βασικά και πρωτεύοντα θέματά μας 

είναι άλλα και σημαντικά ,όπως τα κενά, οι ειδικότητες, οι παράλληλες στηρίξεις, η λειτουργία των 

σχολείων, τα προγράμματα, η καθαριότητα, η δύσκολη καθημερινότητα που ζούμε  

Οργανωμένοι-ες στο Σωματείο μας, αξιοποιώντας την περσινή νικηφόρα εμπειρία της 

μάχης ενάντια στην αξιολόγηση της σχολικής μονάδας, θα συνεχίσουμε τον δρόμο της 

αγωνιστικής συλλογικής στάσης.  
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     Ενημερωτικό συνάντησης με τον νέο Διευθυντή Εκπαίδευσης 

Ιωάννη Κουμέντο στις 31/8/2022 

Την Τετάρτη 31/8 έγινε συνάντηση γνωριμίας των σωματείων της Δ΄ Αθήνας με τον νέο 

διευθυντή εκπαίδευσης κ. Κουμέντο. Παρόντα ήταν μέλη ΔΣ από τους Συλλόγους: Νέας Σμύρνης, 

Καλλιθέας-Μοσχάτου, Αγ. Δημητρίου, Γλυφάδας, Αργυρούπολης-Ελληνικού, Π. Φαλήρου.  

Από τη μεριά μας, αφού ευχηθήκαμε καλή θητεία, θέσαμε τα παρακάτω ζητήματα:  

-Εν μέσω των δύσκολων συνθηκών που διανύουμε, επισημάνθηκε ο αγώνας επιβίωσης 

που δίνουν οι εκπαιδευτικοί αλλά και οι γονείς φέτος καθώς και η υποχρηματοδότηση και 

υποστελέχωση των σχολικών μονάδων, καθώς και οι μεγάλες ελλείψεις στις κτιριακές υποδομές 

και την καθαριότητα.  

-Ζητήσαμε την τοποθέτηση εκπαιδευτικών όλων των ειδικοτήτων σε όλα τα κενά που 

υπάρχουν ή θα δημιουργηθούν, με διαφάνεια, δικαιοσύνη και ταχύτητα. Επίσης την κάλυψη όλων 

των αναγκών σε ΕΒΠ,ΕΕΠ και νοσηλευτικό προσωπικό, παράλληλες στηρίξεις για όλα τα παιδιά 

που έχουν ανάγκη. 

-Επισημάναμε την ανάγκη για γενναία χρηματοδότηση των Σχολικών Επιτροπών, ώστε να 

καλυφθούν ζητήματα λειτουργίας και θέρμανσης των σχολείων, εν όψει και του διευρυμένου 

ωραρίου και ότι τα σχολεία θα πρέπει να καλύπτονται από τουλάχιστον 2 πλήρους ωραρίου 

εργαζόμενους στην καθαριότητα, ανάλογα με τις ανάγκες τους. 

-Πληρωμή αναπληρωτών από την ημέρα της πρόσληψής τους και όχι από την ημέρα που 

θα παρουσιαστούν στα σχολεία.  

-Ζητήσαμε επίσης ενημέρωση για το πώς, με ποιο πρόγραμμα και πόσους εκπαιδευτικούς 

θα λειτουργήσει το διευρυμένο ολοήμερο καθώς και την επαναφορά του υπεύθυνου ολοήμερου.  

-Θέσαμε τα ζητήματα εργασιακού ωραρίου και εργασιακών δικαιωμάτων που προκύπτουν 

από τα νέα ωράρια, καθώς και τα ιδιαίτερα ζητήματα ασφάλειας που τίθενται σε όλα τα ολοήμερα 

και ακόμη πιο έντονα στα νηπιαγωγεία.  

-Ζητήσαμε διευκρινίσεις σχετικά με τη θέσπιση του Μέντορα, του Ενδοσχολικού Συντονιστή 

και των Εκπαιδευτικών Ομίλων.  

-Επισημάναμε ότι οι εκπαιδευτικοί παράλληλης στήριξης αφορούν παιδιά και όχι σχολικές 

μονάδες.  

-Τέθηκαν επίσης ερωτήματα σχετικά με το πώς θα καλυφθούν φέτος οι βραχυχρόνιες 

άδειες και πώς θα γίνει η αναπλήρωση των εκπαιδευτικών που ασθενούν. 

-Εκφράστηκε η ανησυχία των εκπαιδευτικών που επιστρέφουν στα σχολεία χωρίς 

ουσιαστικά μέτρα αντιμετώπισης του COVID. 

-Επισημάνθηκε η δυσκολία των συναδέλφων που καθυστερεί η απόδοση της σύνταξής 

τους.  

-Ακόμα έντονη ανησυχία εκφράστηκε για τους μαθητές του Διαπολιτισμικού Σχολείου Π. 

Φαλήρου, δεδομένου ότι μέσα στο καλοκαίρι αυτό έκλεισε με πρόσχημα ότι κρίθηκε κτιριακά 

ακατάλληλο. Έγιναν ερωτήσεις για το τι πρόβλεψη υπάρχει για τους εκπαιδευτικούς που 

υπηρετούσαν στο Διαπολιτισμικό και για τους μαθητές.  



-Εκφράστηκε επίσης η επιθυμία να παρίστανται (όπως και πέρυσι) εκπρόσωποί μας στις 

συνεδριάσεις του ΠΥΣΠΕ. 

Από την πλευρά του ο νέος Διευθυντής Εκπαίδευσης, δήλωσε ότι: 

-Δεν δύναται ν’ απαντήσει στα θέματα που σχετίζονται με την εφαρμογή της εκπαιδευτικής 

και οικονομικής πολιτικής. 

-Τόνισε ότι το μοντέλο λειτουργίας της Διοίκησης θα κινηθεί σε τέσσερις άξονες: τη 

νομιμότητα, τη διαφάνεια, τη δικαιοσύνη και την αποτελεσματικότητα. 

-Σχετικά με τα κτιριακά προβλήματα, απλώς είπε ότι και η ίδια η Διεύθυνση αντιμετωπίζει 

θέματα υποδομών.  

-Όσον αφορά τις τοποθετήσεις, θα ολοκληρωθούν ως τις 05/09 με την εξής σειρά: πρώτα η 

τακτοποίηση των υπεράριθμων και αποσπασθέντων, μετά των νεοδιόριστων και τέλος των 

αναπληρωτών.  

-Αναφέρθηκε στο κριτήριο επιλογής των σχολείων διευρυμένου ωραρίου (θα είναι αυτά που 

είχαν περσινή λειτουργία τουλάχιστον 3 τμημάτων Ολοήμερου), για τα οποία όμως δεν 

γνωρίζουμε ακόμα πώς θα λειτουργήσουν.  

-Από μέρους της Υπηρεσίας προβλέφθηκε ν+1 εκπαιδευτικοί ανά μονάδα με βάση τη 

λειτουργικότητά τους και θα ζητηθεί η δημιουργία οργανικών θέσεων στα νηπιαγωγεία.  

-Σχετικά με τους αναπληρωτές προσλήφθηκαν στην α’ φάση: 200 Π.Ε.60,  92 Π.Ε. 70 , 11 

Π.Ε.06, 41 Π.Ε.08, 7 Π.Ε11, 9 Π.Ε.79, 4 Π.Ε.86, 105 Νηπιαγωγοί παράλληλης στήριξης και 423 

δάσκαλοι παράλληλης στήριξης.  

-Για την Παράλληλη Στήριξη: αναφέρθηκε στον περιορισμένο αριθμό προσλήψεων 

ειδικοτήτων με βάση τη νομοθεσία, ενώ μας ενημέρωσε ότι από τα 700 περίπου αιτήματα για 

παράλληλη στήριξη θα μείνει ακάλυπτο περίπου το 30%, μια και οι οδηγίες δεν προβλέπουν  

παραπάνω από έναν εκπαιδευτικό παράλληλης στήριξης ανά τμήμα. Ο Διευθυντής 

Εκπαίδευσης δήλωσε ότι οι Σύλλογοι Διδασκόντων κάθε σχολείου θα κληθούν να 

επιμερίσουν τις ώρες της παράλληλης στήριξης στους μαθητές. Σε αυτό το σημείο, οι 

αντιδράσεις μας ήταν έντονες, υπενθυμίζοντας ότι οι εκπαιδευτικοί παράλληλης στήριξης 

τοποθετούνται για συγκεκριμένους μαθητές και όχι γενικά στα σχολεία, ότι οι ΣΔ δεν οφείλουν να 

κάνουν τέτοιου είδους προτεραιοποιήσεις και ότι τέτοιες ευθύνες δεν μας αντιστοιχούν. Ο κ. 

Κουμέντος είπε ότι θα ζητήσει από το ΚΕΔΑΣΥ για να κάνει προτάσεις για την κατανομή των 

ωρών.  

-Σε σχέση με το Διαπολιτισμικό, μας ενημέρωσε ότι πρόκειται περί αναστολής λόγω 

ακαταλληλότητας του κτιρίου. Από τα 200 παιδιά του σχολείου, τα 150 ανήκουν στα όρια της  Δ΄ 

και θα κατανεμηθούν κατά το δυνατόν σε σχολεία του τόπου κατοικίας τους, εφόσον υπάρχουν 

θέσεις. Σε άλλη περίπτωση θα μεταφερθούν σε σχολεία άλλης περιοχής με ευθύνη της 

μετακίνησής τους από την Περιφέρεια. Το σημαντικό είναι ότι όπου είναι εφικτό θα ενταχθούν σε 

Τμήματα Υποδοχής (εφόσον υπάρχουν ή δημιουργηθούν ή στελεχωθούν), στις υπόλοιπες 

περιπτώσεις θα βοηθηθούν από τις περισσευούμενες ώρες των εκπαιδευτικών με ενισχυτική 

διδασκαλία (!). Από την πλευρά μας υπήρξαν έντονες αντιδράσεις για τη μεθόδευση κλεισίματος 

του Διαπολιτισμικού και για τη μηδενική ουσιαστική πρόνοια σχετικά με την εκπαίδευση των 

παιδιών που φοιτούσαν εκεί.  

Συναδέλφισσες-συνάδελφοι 

Όπως φαίνεται και από την παραπάνω ενημέρωση, η νέα χρονιά προδιαγράφεται 

δύσκολη. Συσπειρωμένοι στο Σωματείο μας, θα τα καταφέρουμε και πάλι να 

υπερασπιστούμε τον κυρίαρχο ρόλο του Συλλόγου Διδασκόντων και τα μορφωτικά 

δικαιώματα των μαθητών/τριων μας.  

Μη διστάσετε να απευθυνθείτε στα μέλη του ΔΣ για οποιοδήποτε ζήτημα. 

Καλή αρχή και καλή δύναμη!  


